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Стига стратегии!!!Моля да спрете да пишете
стратегии!!! Такава стратегия не ни е
необходима. Може да помислете единствено за
едно или двугодишна програма. Тогава ще има
смисъл. Иначе за какво са тези доклади на
вицепремиера Бобева - само да си говорим?!
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